
Ναι, ντράπηκα λίγο όταν υπέδειξε
τις αντωνυμίες του,  όταν του
αναφέρθηκα στο θηλυκό την
πρώτη φορά.

Κοιτάξτε, από τον οργανισμό μας ακολουθούμε
μια διαθεματική προσέγγιση για τα πάντα, αλλά
έχουμε ακόμη πολύ δρόμο. Ανησυχώ λίγο ότι
μπορεί να αντιμετωπίσει κάποια επιθετικότητα,
ακόμα κι αν είναι ακούσια, ως ένα άτομο που είναι
τρανς και μπορεί να δεχτεί διάκριση λόγω της
φυλετικής του ταυτότητας.

Μπορεί να μην είμαστε έτοιμοι να το
εντάξουμε στην ομάδα αν έχουμε
ακόμη συγκρούσεις σεξισμού και
ρατσισμού στην καθημερινότητά μας.

Μας άρεσε πολύ το Munay, έτσι δεν
είναι; Φαίνεται να είναι κατάλληλο
για τη θέση. Η ειλικρίνεια και η
διεκδικητικότητα του είναι πολύ
σημαντικές για εμάς.
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Είναι σημαντικό να είμαστε σε θέση να
αγκαλιάσουμε την πολυμορφία από μια

διαθεματική οπτική στους οργανισμούς και τα
θεσμικά μας όργανα. 

με
γά
λο

Είναι αναμενόμενο να κάνουμε λάθη στην προσπάθειά μας
να κάνουμε τους οργανισμούς μας ασφαλέστερους

χώρους. Είναι όμως σημαντικό να κάνουμε ερωτήσεις, να
γνωρίζουμε πώς να λαμβάνουμε αποτελεσματική

ανατροφοδότηση, να ζητάμε συγγνώμη όταν έχουμε
πληγώσει κάποιο άτομο και να εργαζόμαστε υπεύθυνα για

να βελτιωθούμε.

Η διάθεση πόρων για να εκπαιδευτούμε ως ομάδα σχετικά με τις
δυναμικές εξουσίας, την πατριαρχία, τον ρατσισμό, τον

ικανοτισμό, την αποικιοκρατία κ.ο.κ. είναι μία από τις δεσμεύσεις
που μπορούμε να αναλάβουμε για να έχουμε έναν πιο συνειδητό

κοινό τόπο με διαφορετικές πραγματικότητες.

Είναι επίσης βασικό να δημιουργούμε συμφωνίες ως ομάδα
και να τις μοιραζόμαστε με όλα τα άτομα που συμμετέχουν,
καθώς και να δημιουργούμε χώρους για την αναθεώρηση

και την επικαιροποίησή τους. 

Το να είμαστε ανοιχτοί-ές-ά στον μετασχηματισμό είναι
ένα πολύπλοκο αλλά απαραίτητο ταξίδι που θα μας

ανταμείψει.



Ναι, στην καθημερινότητά μας έχουμε 
ακόμη κάποιες σεξιστικές και ρατσιστικές
συγκρούσεις, αλλά αν δεν αρχίσουμε να 
τις δουλεύουμε, δεν θα είμαστε ποτέ 
έτοιμοι να είμαστε ένας πιο ασφαλής 
χώρος.

Ναι, είμαι πολύ ευγνώμων που
επεσήμανε τις αντωνυμίες του
όταν του αναφέρθηκα στο
θηλυκό την πρώτη φορά.

Και θα δεσμευτούμε να εργαστούμε
για αυτό. Μπορεί να μην το κάνουμε
πάντα σωστά, αλλά είναι το πρώτο
βήμα.

Ναι, νομίζω ότι αυτή τη στιγμή που προσπαθούμε
να ενσωματώσουμε μια διαθεματική προσέγγιση σε
όλες τις διαδικασίες, είναι σημαντικό να υπάρχει
ποικιλομορφία μέσα στην ομάδα, ώστε να
μπορούμε όλα μας να εργαστούμε με περισσότερη
επίγνωση. Ελάτε, ας κάνουμε αυτή την

εκπαίδευση που λέγαμε,
σίγουρα θα μας βοηθήσει να
έχουμε τα εργαλεία για να
υποστηρίξουμε την
ενσωμάτωση όλων των
ατόμων οργανισμό μας.
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Μας άρεσε πολύ το Munay, έτσι δεν
είναι; Φαίνεται να είναι κατάλληλο
για τη θέση. Η ειλικρίνεια και η
διεκδικητικότητα του είναι πολύ
σημαντικές για εμάς.


